

File / Dossier : Commercial Radio – SOCAN 1.A (2011-2013); Re:Sound (2012-2014); CSI (2012-2013); Connect/SOPROQ (2012-2017); ARTISTI (2012-2014) / Radio commerciale – SOCAN 1.A (2011-2013); Ré :Sonne (2012-2014); CSI (2012-2013); Connect/SOPROQ (2012-2017); ARTISTI (2012-2014)

April 21, 2016

[CB-CDA 2016-036]

NOTICE OF THE BOARD

The Copyright Board of Canada has just rendered its decision with respect to the Commercial Radio Tariff (SOCAN: 2011-2013; Re:Sound: 2012-2014; CSI: 2012-2013; Connect/SOPROQ: 2012-2017; Artisti: 2012-2014). The decision contains confidential information which has been redacted from the public version. Attached are the paragraphs which contain such confidential information.

The public version of the Reasons as well as a News Release and a Fact Sheet are posted on the Board's website (www.cb-cda.gc.ca) under the heading "What's New – Recent Decisions".

The certified tariff will be available on the Board's website by the end of the day on Friday.

Attachment: (Not available for the general public)

AVIS DE LA COMMISSION

La Commission du droit d'auteur du Canada vient de rendre sa décision portant sur le tarif pour la radio commerciale (SOCAN : 2011-2013; Ré:Sonne : 2012-2014; CSI : 2012-2013; Connect/SOPROQ : 2012-2017; Artisti : 2012-2014). La décision comporte de l'information confidentielle qui a été caviardée dans la version publique. Vous trouverez ci-joint les paragraphes de la décision contenant cette information confidentielle.

Une version publique des motifs ainsi qu'un communiqué de presse et un feuillet d'information sont affichés sur le site web de la Commission (www.cb-cda.gc.ca) sous la rubrique « Quoi de neuf – Décisions récentes ».

Le tarif homologué sera affiché sur le site au plus tard vendredi en fin de journée.

P.J. : (non disponible au public)